



DRIVERS LOG PAGE JOURNAL DE BORD DE CONDUCTEUR



The Navy League of Canada,
National Office
221-815 St. Laurent Boulevard
Ottawa, ON K1K 3A7

La Ligue navale du Canada
Bureau national
815 boulevard St. Laurent, salle 221
Ottawa, ON K1K 3A7

Branch Name	
Date	Event

INSTRUCTIONS

- Provide cadets and drivers with an emergency contact phone number. Drivers must be given a copy of this form.
- Drivers should supervise the cadets under their charge during transportation.
- The driver must make contact with the adult in charge of the location upon arrival to report the cadets have arrived.
- For fund-raising functions, Cadets should be instructed clearly on why they are fund-raising and can even be given introductory lines the cadets can use when communicating with the public.
- Have parent/volunteer/guardian show Driver's license. Ensure they have full directions to destination.

DRIVER INFORMATION

Driver's Name		Driver's Phone Number		
Destination				
Driver's License	Make and Model of Vehicle	License Plate	Verification of Insurance <input type="checkbox"/>	
<p>I hereby certify that I am a licensed and insured driver entrusted with the care and control of the CADETS assigned to me. I understand the Navy League's policy states that cadets must at all times travel and work in pairs or groups.</p>		Driver's Signature:		

Cadet Name	Contact Number



DRIVERS LOG PAGE JOURNAL DE BORD DE CONDUCTEUR



The Navy League of Canada,
National Office
221-815 St. Laurent Boulevard
Ottawa, ON K1K 3A7

La Ligue navale du Canada
Bureau national
815 boulevard St. Laurent, salle 221
Ottawa, ON K1K 3A7

Succursale	
Date	Occasion

CONSIGNES

- Fournir aux cadets et aux conducteurs le numéro de téléphone d'une personne-ressource en cas d'urgence. Les conducteurs doivent recevoir une copie de ce formulaire.
- Les conducteurs doivent encadrer les cadets sous leur responsabilité.
- Le conducteur doit prendre contact avec l'adulte responsable de l'emplacement à l'arrivée de signaler que les cadets sont arrivés.
- Les cadets doivent recevoir des instructions très précises quant à leur participation à la collecte de fonds pouvant inclure quelques phrases de présentation à utiliser en public (s'il s'agit de collecte de fonds pour laquelle le parent, le bénévole ou le tuteur veut offrir ses services).
- Le parent, le bénévole ou le tuteur doit présenter son permis de conduire.

INFORMATION RELATIVE AU CONDUCTEUR

Nom du conducteur		N° de telephone du conducteur	
Destination			
Permis de conduire	Marque et modèle du véhicule	Plaque d'immatriculation	Preuve d'assurance <input type="checkbox"/>
<p>Par les présentes, je déclare être un conducteur assuré, titulaire d'un permis de conduire, chargé de la responsabilité des CADETS sous ma garde. Je comprends la politique de la Ligue navale voulant qu'on travaille en tout temps en étant accompagné ou en groupe.</p>		Signature du conducteur:	

Nom du Cadet	Numéro de téléphone